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  PROTOKÓŁ Nr 6/2011 

ze wspólnego posiedzenia 

Komisji Rewizyjnej, 

Komisji Budżetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej, 

Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

Rady Gminy Bielsk Podlaski 

w dniu 26 lipca 2011 roku. 
  

Posiedzenie odbyło się w Sali konferencyjnej Urzędu Gminy Bielsk Podlaski, 
przy ul. Mickiewicza 46, w godz. 9.10 – 10.25. 

W posiedzeniu wzięli udział członkowie: 

• Komisji Rewizyjnej  

- OLSZEWSKI STANISŁAW – Przewodniczący  

- NIKOŁAJUK MIKOŁAJ – członek Komisji 

- PAC BARBARA – członek Komisji 

Nieobecny: RUTA JAROSŁAW – członek Komisji 

• Komisji Bud żetu, Gospodarki Komunalnej i Przestrzennej 

- WYSZKOWSKI ANATOLI – Przewodniczący 

- BOROWSKI ANDRZEJ – członek Komisji 

- ŁOZOWIK PAWEŁ – członek Komisji 

- PAWLUCZUK JAN – członek Komisji 

- TYNIEWICKI ANDRZEJ – członek Komisji 

• Komisji O światy i Spraw Społecznych 

- CHILKIEWICZ JERZY – Przewodniczący 

- CAR MIKOŁAJ – członek Komisji 

- KORSZAK MARIUSZ – członek Komisji 

- MATEUSZUK MIECZYSŁAW – członek Komisji 

- SIEMIENIUK SŁAWOMIR – członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

1. RAISA RAJECKA – Wójt Gminy 

2. ANATOL FILIPIUK – Zastępca Wójta Gminy 

3. NADZIEJA SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy 
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4. WALENTY GAŁUSZEWSKI – Przewodniczący Rady Gminy 

Lista obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

Posiedzenie otworzył PAWEŁ ŁOZOWIK – Wiceprzewodniczący Rady 
Gminy. Powitał wszystkich radnych, Wójta Gminy, pracowników Urzędu Gminy 
oraz wszystkich przybyłych na posiedzenie. Odczytał następujący porządek 
posiedzenia: 

1. Zaopiniowanie materiałów na VIII Sesję Rady Gminy zwołaną na dzień 
29 lipca 2011 roku, tj.: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania komisji 
inwentaryzacyjnej do sporządzania spisów inwentaryzacyjnych mienia; 

b) Zaopiniowanie projektu  uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2011 
rok; 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży 
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski 
(Zubowo). 

          2. Sprawy bieżące. 
 
Do pkt 1a)   

 Wniosek Wójta Gminy o rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powołania 
komisji inwentaryzacyjnej do sporządzenia spisów inwentaryzacyjnych mienia, 
stanowi Załącznik Nr 2 do protokołu. Wniosek omówił Zastępca Wójta Gminy – 
ANATOL FILIPIUK. Wyjaśnił, że Komisja jest powoływana co 4 lata, a jej zadaniem 
jest sporządzenie spisów inwentaryzacyjnych mienia gminy. Dodał, że w skład 
komisji wchodzą pracownicy Referatu Rolnictwa i Gospodarki Przestrzennej, którzy 
przygotowują spis oraz przedstawiciele Rady Gminy. Odczytał nazwiska 
proponowanych do składu komisji: Członkowie – Danuta Kietlińska, Justyna 
Momotko i Leon Majstrowicz oraz Przewodniczący - Anatol Filipiuk.  Na prośbę 
Zastępcy Wójta radni zgłosili następujących radnych do składu Komisji: Jerzy 
Chilkiewicz, Barbara Pac, Mieczysław Mateuszuk. Wszyscy zgłoszeni radni wyrazili 
zgodę na pracę w komisji.  

 Żadnych pytań i uwag nie zgłoszono.   

Zaproponowany skład komisji inwentaryzacyjnej zostanie poddany pod głosowanie 
na sesji Rady Gminy.  

Do pkt 1b) 

 Wniosek Wójta Gminy dotyczący wprowadzenia zmian w budżecie gminy, 
stanowi Załącznik Nr 3 do protokołu. Propozycje zmian omówiła NADZIEJA 
SOKOŁOWSKA – Skarbnik Gminy. Odczytała proponowane zmiany w zakresie 
dochodów i wydatków w budżecie. Zwróciła uwagę na koszty komornicze związane 
z poborem zaległych podatków. 

Radny MIECZYSŁAW MATEUSZUK nawiązując do propozycji zmniejszenia 
dotacji na dofinansowanie budowy dróg powiatowych, zapytał, jakie w związku z 
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tym wypadną z planu inwestycje. Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że 
dotacja przekazywana dla Powiatu z budżetu gminy ulega zmniejszeniu, ponieważ po 
rozstrzygnięciu przetargu zmniejszył się koszt inwestycji.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – ANDRZEJ BOROWSKI  zapytał o ilość podań, 
jakie wpłynęły do urzędu w sprawie budowy przydomowych oczyszczalni ścieków. 
Wójt RAISA RAJECKA poinformowała o 35 podaniach w tej sprawie, dodała, że 
zainteresowanym są przekazywane nowe formularze zgodne z uchwałą Rady Gminy. 

Radny STANISŁAW OLSZEWSKI -  zapytał o technologię budowy oczyszczalni, 
czy zbiornik przy oczyszczalni musi być zamknięty i czy jest możliwość 
wypuszczenia oczyszczonej wody ? Na podstawie posiadanego projektu, Zastępca 
Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK podał kilka szczegółów związanych z budową 
przydomowych oczyszczalni. Wyjaśnił m.in. zasady jej działania  – wstępne 
oczyszczanie na zasadzie bakterii, następnie przy pomocy filtru roślinnego, funkcje 
zbiornika, możliwości wykorzystania wypuszczanej ze zbiornika oczyszczonej wody.  
Podkreślił, że można wybrać również inny rodzaj technologii.  

 Innych pytań i uwag nie zgłoszono. Projekt uchwały w sprawie zmian w 
budżecie gminy zaopiniowano pozytywnie.  

Do pkt 1c) 

 Wniosek Wójta Gminy dotyczący przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości 
gruntowej, stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski, położonej w obrębie 
gruntów wsi Zubowo o powierzchni 0,7837 ha, stanowi Załącznik Nr 4 do 
protokołu. Wiceprzewodniczący PAWEŁ ŁOZOWIK odczytał wniosek i zwrócił 
uwagę na załączoną do wniosku mapkę obrazującą lokalizację nieruchomości.  
Zastępca Wójta Gminy  ANATOL FILIPIUK dodał, że znajdujący się na działce stary 
dom został wydzielony, a do ceny działki zostaną doliczone koszty podziału i 
wykonania operatu szacunkowego.  

Pytań nie zgłoszono. 

Projekt uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Bielsk Podlaski zaopiniowano pozytywnie. 

  Do pkt. 2) 

W sprawach różnych omówiono następujące zagadnienia: 

a) Wniosek Wójta Gminy o wyrażenie opinii dotyczącej zmiany trasy autobusów 
MPK relacji Bielsk Podlaski – Widowo (linia Nr 3) w zakresie przejazdu na 
przemian, tj. wg trasy obecnej i trasą przy cmentarzu (kolonia Widowo), stanowi 
Załącznik Nr 5 do protokołu. PAWEŁ ŁOZOWIK po odczytaniu wniosku zwrócił 
uwagę, że Przedsiębiorstwo Komunalne w Bielsku Podlaskim chce, aby Gmina 
pokryła koszty dodatkowych przystanków. Wójt Gminy RAISA RAJECKA podała 
obliczone kwoty kosztu przejazdu autobusów MPK aktualnie oraz po zwiększeniu 
kosztów. Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI wyraził 
zdziwienie, że niewielka zmiana trasy przejazdu powoduje zwiększenie kosztów. 
Podkreślił jednocześnie, że trasę należy dopasować do potrzeb ludności, ale gmina 
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nie może wszystkiego finansować, jest to również zadanie MPK. W szczególności 
radni zwrócili uwagę na koszt słupków przystankowych. Wójt Gminy zaproponowała 
w związku z tym, żeby przekazać Przedsiębiorstwu Komunalnemu propozycję 
wspólnego sfinansowania zmiany trasy, tj. Gmina pokryje zwiększone koszty 
przejazdu autobusu MPK, natomiast słupki przystankowe ustawi na swój koszt 
Przedsiębiorstwo Komunalne. Propozycja została poddana pod głosowanie. 

 W głosowaniu jawnym radni jednogłośnie wyrazili pozytywną opinię co do 
sfinansowania przez Gminę Bielsk Podlaski zwiększenia kosztów przejazdu autobusu 
MPK zmienioną trasą, natomiast negatywnie ustosunkowali się do pokrycia przez 
Gminę kosztów ustawienia przystanków.  

b) Wniosek Wójta Gminy dotyczący wydzielenia z nieruchomości położonej w 
obrębie gruntów wsi Ploski, należącej do osoby fizycznej oraz wykupu jej przez 
Gminę Bielsk Podlaski i przekazania na rzecz Parafii Prawosławnej Przemienienia 
Pańskiego w Ploskach, stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. Wiceprzewodniczący 
Rady Gminy PAWEŁ ŁOZOWIK odczytał treść wniosku, w którym m.in. zostały 
przedstawione przybliżone koszty nabycia opisanej nieruchomości o pow. 0,08 ha.  
Radni zapoznali się z położeniem nieruchomości na podstawie załączonej do 
wniosku mapki. Temat dodatkowo przybliżył radny MIKOŁAJ NIKOŁAJUK, który 
jest jednocześnie mieszkańcem Parafii, która złożyła wniosek. Poinformował, że 
Parafia w Ploskach jest mała, posiada 1 cerkiew parafialną oraz 2 kapliczki 
cmentarne. Dojazd do cmentarza prowadzi przez grunt prywatny. Syn właściciela 
działki zamierza ją sprzedać, Parafia wystąpiła więc z wnioskiem, aby działkę 
udostępnić jej w sposób przedstawiony we wniosku. Podkreślił, że cmentarz w 
Ploskach jest licznie odwiedzany przez ludzi kilka razy w roku podczas świąt i 
odpustów. Aktualnie nie ma możliwości, aby wszystkie przyjeżdżające samochody 
mogły zaparkować w pobliżu cmentarza. Jeśli radni zaakceptują wniosek, gmina 
może wykupić nieruchomość i przekazać ją na rzecz parafii, wówczas zostanie 
zorganizowany przy cmentarzu parking oraz dojazd do cmentarza. MIKOŁAJ 
NIKOŁAJUK zwrócił się do pozostałych radnych o przychylność w tej sprawie, 
bowiem parafianie nie są w stanie pokryć kosztów nabycia nieruchomości ze 
względu na inne niezbędne wydatki.  Radny JERZY CHILKIEWICZ potwierdził 
słuszność przedstawionego wniosku, a wykupienie nieruchomości przez Gminę 
rozwiąże problem, tym bardziej, że koszty są niewielkie. Podkreślił, że cmentarz w 
Ploskach jest wyjątkowy i zawsze uporządkowany. Co do kosztów wypowiedział się 
Wiceprzewodniczący PAWEŁ ŁOZOWIK, stwierdzając, że czasami sprzedawana 
działka jest niewielka, a koszty notarialne wysokie. 

Ponieważ innych uwag nie zgłoszono, radny PAWEŁ ŁOZOWIK 
zaproponował, aby radni wyrazili swoją opinię poprzez głosowanie. W głosowaniu 
jawnym członkowie wszystkich Komisji, jednogłośnie (14 obecnych, 14 głosów 
“za”)  pozytywnie zaopiniowali wniosek dotyczący wykupu przez Gminę Bielsk 
Podlaski  i przekazania  na rzecz Parafii Prawosławnej Przemienienia Pańskiego w 
Ploskach, nieruchomości oznaczonej numerem ewidencyjnym 1353 położonej w 
obrębie gruntow wsi Ploski o pow. około 0,08 ha. 
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c) Kopia pisma Oddziału Terenowego Agencji Nieruchomości Rolnych w 
Olsztynie Filia w Suwałkach dotyczącego oferty nieodpłatnego przekazania 
Gminie Bielsk Podlaski nieruchomości wchodzących w skład Zasobu Własności 
Rolnych Skarbu Państwa (dwa lokale mieszkalne w budynku Nr 19 w 
miejscowości Haćki), stanowi Załącznik Nr 7 do protokołu.  Szczegóły oferty 
omówił Zastępca Wójta Gminy ANATOL FILIPIUK. Poinformował, że 
proponowane do przejęcia lokale mają dużą powierzchnię, a ich ewentualne 
przejęcie nastąpiłoby łącznie z udziałem w nieruchomości oraz lokatorami. Radni 
zostali również poinformowani, że Gmina weszłaby we wspólnotę mieszkaniową. 
Do takiego rozwiązania negatywnie ustosunkowali się zarówno Wójt Gminy, jak i 
radni. Podkreślił, że do podjęcia decyzji potrzebna jest opinia Komisji.  Po 
wysłuchaniu i omówieniu argumentów “za” i “przeciw”,  radni w głosowaniu 
jawnym jednogłośnie negatywnie zaopiniowali ofertę, stwierdzając, że gmina nie 
powinna przejmować wskazanych w ofercie lokali mieszkalnych wraz z 
przynależnymi gruntami położonymi w miejscowości Haćki.  

d) Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI poinformował, że w 
dniu 14 lipca 2011 r. wpłynęło pismo z Prokuratury Rejonowej w Bielsku Podlaskim 
informujące o skierowaniu do Sądu Rejonowego w Bielsku Podlaskim aktu 
oskarżenia  przeciwko radnemu Jarosławowi Rucie w związku z kierowaniem przez 
niego samochodu w stanie nietrzeźwości. WALENTY GAŁUSZEWSKI odczytał 
treść pisma. Podkreślił, że jest to pierwsze oficjalne pismo, jakie wpłynęło w tej 
sprawie. Dotychczas ukazała się jedynie notatka prasowa, która nie jest podstawą do 
podejmowania przez Radę Gminy działań. Ponadto w dniu 19 lipca Nadleśnictwo 
Bielsk w Bielsku Podlaskim wystąpiło do Rady Gminy z prośbą o zgodę na 
rozwiązanie stosunku pracy z Jarosławem Rutą. Przewodniczący odczytał treść 
pisma. Powiedział, że jest to następstwo reportażu wyemitowanego wcześniej w 
telewizji Polsat.  Znalazła się w nim m.in. uwaga dotycząca Nadleśniczego, który nie 
rozwiązał jeszcze stosunku pracy z pracownikiem. Przewodniczący podkreślił, że 
czyn radnego jest jak najbardziej naganny, nic go nie usprawiedliwia, ale trzeba też 
wziąć pod uwagę fakt, że jest to jego osobista tragedia, z którą będzie musiał sobie 
poradzić, tym bardziej, że dotyka to również rodzinę. Dodatkowo środowisko lokalne 
udostępniło na potrzeby reportażu zdjęcia i wizerunki radnych. Konsekwencją tych 
wydarzeń jest oświadczenie radnego Jarosława Ruty z dnia 15 lipca br. o zrzeczeniu 
się mandatu radnego, które wpłynęło do Urzędu Gminy w dniu 22 lipca 2011 r. 
WALENTY GAŁUSZEWSKI odczytał treść oświadczenia, następnie poinformował, 
że na najbliższej sesji radnym zostanie przedstawiony wniosek o przyjęcie uchwały 
stwierdzającej  wygaśnięcie mandatu radnego. Radni zaakceptowali propozycję 
uzupełnienia porządku sesji o ten punkt. 

Radny MIECZYSŁAW MATEUSZUK zapytał, czy radny, który zostaje ukarany traci 
od razu mandat radnego ? Wójt Gminy RAISA RAJECKA wyjaśniła, że zgodnie z 
przepisami ordynacji wyborczej podstawą do pozbawienia radnego mandatu jest 
wyrok prawomocny. Pani Wójt dodała, że w jej odczuciu Jarosław Ruta zrzekł się 
mandatu radnego po emisji reportażu, żeby ułatwić Radzie Gminy przejście przez 
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procedurę związaną z utratą mandatu radnego.  Decyzję radnego przyspieszył splot 
wielu okoliczności, tj, emisja reportażu, presja, udostępnione zdjęcia.  

W międzyczasie Przewodniczący Rady Gminy WALENTY GAŁUSZEWSKI 
zwrócił uwagę obecnemu na Sali Przewodniczącemu Towarzystwa “Haj”, żeby nie 
robił zdjęć radnym. Stwierdził, że nie życzy sobie, aby zdjęcia były robione na 
posiedzeniu komisji bez zgody radnych, którzy, po zapytaniu Przewodniczącego 
potwierdzili, że również nie chcą, aby były robione im zdjęcia. WALENTY 
GAŁUSZEWSKI dodał, że posiedzenia Komisji mają charakter roboczy, w związku 
z tym nie wszyscy radni ubierają się w sposób oficjalny, tak jak na Sesje Rady 
Gminy. Publikacja zdjęć w mediach z posiedzeń Komisji może być więc dla radnych 
krępująca.  WALENTY GAŁUSZEWSKI powiedział, że w Gminie są różne 
stowarzyszenia, działają w wielu dziedzinach, prowadzą zespoły artystyczne, 
wykorzystują różne możliwości działania, przygotowują  projekty pozyskując tym 
środki unijne. Mówiąc o tym krytycznie wyraził się o działalności Przewodniczącego 
Towarzystwa HAJ, który skupia się na pisaniu do Urzędu Gminy różnych pism. 
Podkreślił, że w Radzie są radni reprezentujący wszystkie miejscowości z Gminy, w 
tym Haćki. Ich zadaniem jest utrzymywanie więzi z mieszkańcami i jest to 
wystarczająca reprezentacja mieszkańców. 

e) Wiceprzewodniczący Rady Gminy ANDRZEJ BOROWSKI zapytał o możliwości 
pozyskania przez Gminę środków na utworzenie przedszkoli w gminie lub  na 
dofinansowanie tego, co już jest w gminie. Wójt Gminy RAISA RAJECKA 
poinformowała, że przy funkcjonujących w gminie szkołach są oddziały 
przedszkolne, do których uczęszczają dzieci. Można ubiegać się o środki na 
tworzenie przedszkoli lub punktów przedszkolnych, ale problemem jest niewielka 
liczba dzieci oraz konieczność dowiezienia dzieci na miejsce przez rodziców. Poza 
tym od przyszłego roku szkolnego dzieci 5-letnie będą objęte obowiązkiem 
przygotowania przedszkolnego, więc będą dowożone przez gminę do “zerówek” przy 
szkołach. Dużym zainteresowaniem cieszy się Niepubliczne Przedszkole Nr 1 w 
Bielsku Podlaskim, do którego uczęszczają również dzieci z gminy.  

Radny zapytał również o rozpoczętą inwestycję zlokalizowaną na gruntach w pobliżu 
Plosek, które jakiś czas temu Gmina sprzedała. Pani Wójt przypomniała, że około 3 
lata temu radni byli informowani o tym. Nowy właściciel otrzymał pozwolenie na 
budowę i dotyczy ona takich samych działań, jakie były planowane w momencie 
sprzedaży, tj. z przeznaczeniem na magazyny z produktami florystycznymi. Dodała, 
że nie ma zwyczaju pytać przed sprzedażą, na co będzie przeznaczona zakupowania 
nieruchomość. Radna BARBARA PAC zapytała, czy można w jakiś sposób ukarać 
nowego właściciela, jeśli nic nie robi na zakupionej nieruchomości. Jako przykład 
podała działkę ze starą szkołą w Łubinie Kościelnym, która jest zaniedbana i nie 
wykoszona. RAISA RAJECKA wyjaśniła, że gmina może podejmować działania w 
zakresie utrzymania porządku. Poinformowała, że w ostatnim czasie jest bardzo dużo 
donosów mieszkańców. Wszystkie sprawy są kierowane do rozpatrzenia przez 
Policję. Pani Wójt zaapelowała również do radnych o rzetelne przekazywanie 
mieszkańcom informacji uzyskanych w urzędzie, w tym na posiedzeniach komisji. 
Pewne rzeczy są omawiane, dyskutowane w kręgu radnych, informacje 
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przekazywane są na zasadzie dyskusji, potem zapadają ustalenia. Podkreśliła, że 
należy  wszystkiego słuchać z uwagą, by potem mieszkańcom przekazać rzetelną i 
nie przekształconą informację. Nie ma tu żadnych tajemnic, ale nie przystoi radnym 
piastującym takie stanowisko, aby informacje, czy jakieś uzgodnienia były 
przekazywane z przekłamaniem i bez wyjaśnienia obowiązujących procedur. Jako 
przykład podała niewłaściwe informowanie mieszkańców o sprzedaży 
nieruchomości, którzy często są porzekonani, że do sprzedaży doszło już następnego 
dnia po posiedzeniu komisji, a przecież jest to nieprawdą, bo obowiązują w tym 
zakresie procedury, o których radni są informowani. 

f) W związku z pytaniem radnego MIKOŁAJA CARA  dot. komunikatu 
przekazanego w programie Telewizji Białystok “OBIEKTYW”, Wójt Gminy RAISA 
RAJECKA  zdemetowała informację o przyznanym Gminie Bielsk Podlaski 
dofinansowaniu  termomodernizacji szkoły w kwocie 1,5 mln zł. Wyjaśniła, że 
informacja była błędna, a pieniądze, o których była mowa w programie zostały 
przyznane Powiatowi Bielskiemu.   Radny zapytał również o możliwości 
uruchomienia DET-a do zlikwidowania nielegalnego wysypiska śmieci w Knorydach. 
Wójt Gminy RAISA RAJECKA poinformowała, że sprzęt, jakim dysponuje Zakład 
Usług Komunalnych pracuje non stop. Żeby DET-a wykorzystać w Knorydach, 
trzeba go tam po prostu przewieźć, a nie da  się wszystkiego na bieżąco zrobić. 
Podkreśliła, że nielegalne wysypiska są plagą w Gminie. Jeśli urzędnikom uda się 
znaleźć osoby wywożące śmieci w miejsca do tego nie przeznaczone, sprawy są 
kierowane do Policji. Omówiła, jak od strony technicznej wygląda likwidacja takich 
składowisk. Zaapelowała o pomoc w odnajdywaniu tych, którzy zanieczyszczają 
tereny leśne i nie tylko. Jest to obywatelski obowiązek wynikający z Konstytucji RP. 
Radny MIKOŁAJ CAR stwierdził, że jest z tym problem, ponieważ mieszkańcy nie 
chcą się narażać.  

g) Radna BARBARA PAC zgłosiła potrzebę odnowienia przystanku w Łubinie 
Kościelnym. Poinformowała też, że droga Powiatowa Łubin Rudołty – Stryki jest 
nieprzejezdna. Wójt Gminy RAISA RAJECKA powiedziała, że w sprawie drogi 
powiatowej należy wystąpić z pismem do Starostwa.  

Innych spraw nie zgłoszono. 

O godz. 10.25 Wiceprzewodniczący Rady Gminy PAWEŁ  ŁOZOWIK 
zamknął posiedzenie. 

Protokół zakończono i podpisano. 

 

  

Protokołowała: 

Insp. Ala Wawulska 

Przewodniczący Rady Gminy: 

Walenty Gałuszewski 

      

Członkowie Komisji Rewizyjnej: 



 8 

1. OLSZEWSKI Stanisław 

(Przewodniczący) 

 

....................................... 

2. NIKOŁAJUK Mikołaj ....................................... 

3. PAC Barbara ....................................... 

      

Członkowie Komisji Budżetu, Gospodarki  

Komunalnej i Przestrzennej 

1. WYSZKOWSKI Anatoli 

(Przewodniczący) 

 

...................................... 

2.  BOROWSKI Andrzej ....................................... 

3.  ŁOZOWIK Paweł ...................................... 

4.  PAWLUCZUK Jan ....................................... 

5. TYNIEWICKI Andrzej ....................................... 

      

Członkowie Komisji Oświaty i Spraw Społecznych 

1. CHILKIEWICZ Jerzy 

(Przewodniczący) 

 

.................................. 

2. CAR Mikołaj ................................... 

3. KORSZAK Mariusz ................................... 

4. MATEUSZUK Mieczysław  

................................... 

5. SIEMIENIUK Sławomir ................................... 

 


